Map 路線圖



Bus 巴士

A38

39A Tsuen Wan West Station 301/1 Tsuen Wan MTR Whampoa Gardens 30X 30 Cheung Sha Wan

Hong Kong International Airport

To the Hospital Via Castle Peak Road: + Alight at Tsuen King Circuit Flyover

+ Take the bus in front of Tsuen King Circuit Police Station

荃灣西站 荃灣港鐵站 黃埔花園 香港國際機場

所有行經青山公路荃灣段之巴士:

+ 於荃景圍天橋站下車,

+ 然後步行至荃譽圍警署轉乘 巴十到醫院。

Minibus 專線小巴



95M Tsuen Wan MTR 95 Nina Tower 84 Tsuen Wan Chung On Street

荃灣港鐵站 如心庸場 荃灣眾安街



Adventist 港 Health 安 Hong Kong Adventist Hospital・Tsuen Wan 香港港安餐院・荃灣

Address 地址: 199 Tsuen King Circuit, Tsuen Wan, N.T.

新界荃灣荃景圍199號

Telephone 電話: (852) 2275 6688 Fax 傳真: (852) 2275 6767 Website 網站: www.twah.org.hk



Hong Kong Adventist Hospital -Tsuen Wan reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services. For the latest information, please visit our website at www.twah.org.hk

香港港安醫院—荃灣保留修訂收費表、單張內容、條款及細則之權利。任何的收費 表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和作出宣布。其他與收費表以外的相關 修訂,則可能不作另行通知,閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。

如欲查閱最新資料,請瀏覽本院網站www.twah.org.hk。

N-2504

Adventist 港 Health 安

Hong Kong Adventist Hospital • Tsuen Wan

香港港安醫院•荃灣

Dental Services 牙科服務



4

Dental and Oral Maxillofacial Surgery 牙科部及口腔領面外科

Experienced Dental Surgeons and Maxillofacial Surgical Specialists provide a range of services for both in-patients and out-patients at Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan.

香港港安醫院—荃灣的牙科及口腔領面外科醫生經驗豐富,為 院內的門診及住院病人提供專業而周全服務。

Restorative Treatment 牙體復形治療

Relates to the repair of fractured or decayed teeth.

即修復破碎的牙齒或齲齒。



Periodontal Treatment 牙周治療

To maintain good oral health, teeth cleaning and gum care once a year or half year by a dental surgeon is encouraged. Laser therapy is also available for advanced periodontal disease.

為維持口腔健康,建議每半年或一年接受一次由牙醫負責的洗牙和口腔護理。另外,本院設有激光治療,以照顧嚴重牙周病患者。

Paedodontic Treatment 兒童牙科治療

Our caring and friendly staff take special care with children, encouraging and educating them in good oral health care.

特別照顧到小孩子的需要,我們的員工會以親切的態度,教育他們正確的口腔護理知識,並鼓勵他們維持口腔健康。

Endodontic Treatment 根管治療

Refers to caring for the deep structure of the tooth, in order to preserve the natural teeth and reduce the risk of infection.

即照顧牙齒的深層結構,此治療有助減少口腔受感染的風險,並保護我們與生俱來的牙齒。

Prosthodontic Treatment and Dental Implants 修復治療及植牙

Refers to caring for the deep structure of the tooth, so as to preserve the natural teeth and reduce the risk of infection

修復治療是以人工牙齒替代失去的牙齒,以維持咀嚼效率,並保有燦爛的笑容。同時,我們亦提供阻塞性睡眠窒息症治療和 植牙服務。

Oral and Maxillofacial Surgery 口腔領面外科手術

This type of surgery includes dental extractions; treatment of impacted wisdom teeth, tumours, cysts, oral pathology, other abnormalities of the mouth and jaws, Orthognathic surgery, management of facial pain, dentofacial deformities, Dentoalveolar surgery and Oral Maxillofacial trauma etc.

此類別手術包括拔牙、阻生智齒治療、腫瘤切除、口腔病理學,或其他口或顎部的畸形、正顎手術、面部痛楚管理、牙齒面頜畸形、牙槽手術、牙齒面頜創傷等。

Orthodontic treatment 牙齒矯正治療

Orthodontic treatment is a way of straightening or moving teeth, to improve the appearance of the teeth and reduce the risk of dental disease caused by malocclusions. The orthodontic appliance is used to gradually move the teeth to a more ideal position, thus improving the alignment and occlusion. The treatment can vary depending on individual patient needs and conditions. Please go for a check-up and discuss with your dentist before treatment begins.

牙齒矯正治療(俗稱:箍牙)不僅可以改善外觀,亦可以減低 因牙齒排列不齊而導致患上牙齒疾病的風險。透過使用牙齒矯 正器可以將牙齒逐漸移至更理想的位置,從而改善牙齒的排列 及咬合,亦能達至美觀等目的。治療方式因個人需要及情況而 有別,因此在治療前應先讓牙醫檢查並作商討。

Appointment & Enquiries 預約及查詢

For more information, or to make a booking with one of our dentists, or our oral and maxillofacial surgeon, please contact our staff on the telephone number below, or visit our website.

如欲索取更多資料,或預約本院的牙科及口腔領面外科醫生, 歡迎致電與本院職員聯絡,或瀏覽下列網址。

Tel 電話 : (852) 2275 6881 Website 網址 : www.twah.org.hk



🖰 Like us on

Hong Kong Adventist Hospital - Tsuen Wan





